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Vi delar Dina synpunkter på att grönområdena utgör en oerhört värdefull del av Skum-
meslövsstrands karaktär som det är mer än angeläget att bibehålla för all framtid. 
 
Badortsföreningen agerar som remissinstans och tar ibland initiativ till att Laholms Kommun 
skall agera för Skummeslövsstrands bästa. Kommunen har nu sagt att en fördjupad över-
siktsplan för Skummeslövsstrand skall utarbetas. Vi kommer med all kraft vi har som ideell 
förening arbeta för att grönområdena i plan även fortsättningsvis regleras som park, allmän 
platsmark. 
Merparten av grönområdena ingår i den byggnadsplan som utarbetades i slutet av 1950-talet 
och som fortfarande gäller. I planen är dessa områden angivna som allmän plats, park. Vär-
det på sådan mark är lågt men kräver ett administrativt förfarande för ett förvärv och sedan 
ett skötselförfarande varje år, vilket sannolikt gör att kommunen tvekar till att ta driftsansvar 
för. 
 
Vi vill också omnämna att omhändertagande av dagvattnet har blivit alltmer aktuellt allt ef-
tersom vår ort byggs ut. Även om vi haft några torra somrar kvarstår denna fråga och sanno-
likt behövs en betydande del av grönområdena till nämnda ändamål. 
 
I våra möten med kommunen kommer frågan om grönområdena, dess vård och bevarande 
vara en central fråga som vi alltid kommer driva med all kraft med Laholms Kommun. Samti-
digt vill vi notera att vi inte har resurser för att driva frågan gentemot enskilda markägare och 
åta föreningen juridiskt och ekonomiskt ansvar för drift och underhåll av grönytorna. 
 
 
Med vänliga hälsningar 
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